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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Hallberg (S)

2020/21:1716 EU:s investeringsavtal med Kina

Just nu är EU på väg att slutföra ett investeringsavtal med Kina 
(Comprehensive Agreement on Investment, CAI). Detta sker samtidigt som vi 
vet att den kinesiska kommunistregimen utökat sitt förtryck av minoriteter, inte 
minst i Xinjiangprovinsen där det finns koncentrationsläger med uppemot 1 
miljon människor som torteras, indoktrineras, används i tvångsarbete och 
utsätts för andra systematiska fysiska och psykiska övergrepp. Vidare sker detta 
samtidigt som Kina fått ett alltmer aggressivt tonläge gentemot omvärlden, 
Sverige inkluderat, men kanske främst i form av krigsretorik gentemot den 
framstående demokratiska önationen Taiwan.

När EU kan förhandla om investeringsavtal med Kina är det minsta man kan 
begära ett liknande förhållningssätt gentemot Taiwan, varför det är välkommet 
att EU valt att inleda förhandlingar om detta, men också att krav ställs på Kina. 
Vi borde dessutom göra mer än så. Sverigedemokraterna har sedan tidigare 
föreslagit ett renodlat frihandelsavtal med Taiwan, vilket undertecknad även 
lyft i en tidigare skriftlig fråga till statsrådet (2020/21:1268). Detta skulle skapa 
ekonomiska möjligheter för såväl Taiwan som EU och innebära en stark signal 
om vårt starka stöd till Taiwan i tider då de utsätts för återkommande 
provokationer och hot från den kinesiska diktaturen. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna Hallberg:

 

Vilka krav har statsrådet ställt på Kina i arbetet med EU:s investeringsavtal 
med landet?

………………………………………

Markus Wiechel (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-10
Besvaras senast
2021-02-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


